
Zápis zo zasadnutia komisie na ochranu verejného záujmu a verejného poriadku z 

24.4.2018 o 19:00 hod. 
 

Prítomní: 

starosta obce: Miroslav Sučák 

predseda  komisie: Tomáš Doboš 

členovia  komisie: Ľuboslav Kumančík, Ľubomír Kvetan, Juraj Janček 

hosť: Siváková Ingrid 

 

Stretnutie komisie prebehlo z dôvodu prediskutovania vedenia psa  Ingrid Sivákovej. 
Komisia   zasadla na základe písomných podnetov občanov, ktoré boli prejednávané na 
predošlých komisiách.  
 

V rámci diskusie starosta obce oboznámil zúčastnených o celkovej situácii. Pani Siváková 
predstavila svoj názor na danú situáciu. Predseda komisie jej vysvetlil,čo bolo konkrétne 
porušené.  
Prišlo k porušeniu VZN č. 31 čl. 6 písmeno 2 b. , kde je pes  podľa komisie 
charakterizovaný ako nebezpečný pes čl. 2 písmeno 5. Toto zaradenie je na základe 
toho, že v minulosti prišlo k napadnutiu občana. 
Následne predseda komisie dal slovo na vyjadrenie jednotlivým členom komisie. 
 

Ľuboslav Kumačík upozornil, že prijal  ústne sťažnosti od občanov na margo daného 
psa. 
 

Juraj Janček vysvetlil zúčastneným spôsob výcviku psov a to, ako sa má vycvičený pes 
správať. Toto správanie vycvičených psov nie je totožné so správaním psa pani 
Sivákovej. Upozornil na útoky psov na deti. 
 

Ľubomír Kvetan videl ústretovosť dotknutej pri diskusií na komisiu. Dotazoval sa na 
bezpečnosť  oplotenia rodiny Sivákových. Pani Siváková vyjadrila svoj názor, že 
oplotenie je bezpečné. 
 

Ingrid Siváková sa v rámci vyjadrení členov komisie priebežne vyjadrovala a prisľúbila, že 
už nebude porušovať VZN č.31 a psa bude vodiť len s náhubkom. 
 

Následne sa ukončila diskusiu a komisia navrhla slečne Ingrid Sivákovej udeliť pokutu v 
dolnej hranici 15 EUR a odporučila zopakovať kinologický výcvik pre daného psa. Bola 
upozornená, že v prípade opakovaného vodenia psa bez náhubku, bude sankcia výrazne 
prísnejšia. 
 
 


